
- 1 - 

 

 
 

Protokół nr 35/17 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  

w dniu 23 października 2017 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 8
30

 

Zakończenie posiedzenia 12
00

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, a także Wójt Gminy Stargard Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca 

Wójta Jerzy Makowski, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska oraz Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Bogdan Grabski. 

Ponadto w części posiedzenia uczestniczyła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 

Mirosława Antczak oraz Zastępca Przewodniczącego Gminnej Komisji Urbanistyczno – 

Architektonicznej Pan Piotr Kowalski. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu obecnych było 6 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi 

do porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji przewodnicząca poddała 

pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie, tj. 6 głosami „za” przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 października 

2017 r. 

4. Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 

Opinia Komisji na sesję 
5. Sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji 

 

AD 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

zaproponowała przyjęcie protokołu nr 34/17 z posiedzenia komisji w dniu 11 września 

2017 r. bez odczytywania 

Komisja jednogłośnie, tj. 6 głosami „za” przyjęła ww. protokoły z poprzedniego posiedzenia 

komisji bez odczytywania. 
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Przed przystąpieniem do dalszego porządku obrad na prośbę Wójta Gminy Stargard 

Kazimierza Szarżanowicza, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu Sylwia Więcek udzieliła głosu Pani Kierownik Mirosławie Antczak oraz Panu 

Piotrowi Kowalskiemu w sprawie przedstawienia opinii Gminnej Komisji Urbanistyczno – 

Architektonicznej dotyczącej uchwał o przystąpieniu do zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w obrębie Golczewo z funkcji 

przemysłowej na funkcje rolną na wniosek 8 rolników, którzy są dzierżawcami działek 

gruntów objętych wnioskiem. 

Pan Piotr Kowalski powiedział iż opinia Gminnej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej 

na temat zmiany z obecnej funkcji na rolną jest negatywna. Argumenty przemawiające za 

pozostawieniem dotychczasowej funkcji przemysłowej to wyczerpujące się zasoby terenów 

do produkcji przemysłowej w zasięgu regionalnym. Ponadto obszar zmian posiada korzystne 

warunki do rozwijania funkcji przemysłowej ze względu na: zwarty obszar – potencjalni 

inwestorzy poszukują większych powierzchni, położenie w sąsiedztwie parku przemysłowego 

miasta, dostęp do mediów oraz wyposażenie w infrastrukturę komunikacyjną. Dlatego 

korzystniejszym stanowiskiem dla gminy byłoby pozostawić istniejącą funkcję przemysłową. 
Rada Gminy będzie musiała zająć stanowisko i podjąć decyzje czy pozostać przy obecnej 

koncepcji czy zająć się zmianą zgodnie z wnioskiem.  

Pan Piotr Kowalski przestawił również opinie rzeczoznawcy Pana Zbigniewa Witkiewicza 

będącego także członkiem komisji, odnośnie szacowania wartości gruntów, iż różnice przy 

szacowaniu wartości gruntów będą niewielkie. 

Ponadto Agencja Nieruchomości pozostaje na stanowisku by pozostawić dotychczasową 
funkcję przemysłową na dwóch działkach będących w jej zasobach. 

Również właściciel jednej z działek w tym obszarze wystąpił z wnioskiem o przystąpienie do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Tu z kolei padł argument, iż pozostawienie dotychczasowej funkcji w studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego, będzie miało wpływ na szybsze w czasie 

procedury związane ze sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

w przypadku pojawienia się ewentualnego inwestora.  

Wobec powyższego nasuwa się również pytanie czy pozostawić funkcję przemysłową dla 

całości analizowanego obszaru, czy też w części funkcję przemysłową, a w części funkcję 
rolną. 
Pani Kierownik poinformowała, iż następnym krokiem będzie podjęcie uchwały 

o przystąpieniu lub odstąpieniu zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy dla tego obszaru. 

Po zaprezentowaniu stanowiska komisji w powyższej sprawie, Wójt Gminy Stargard 

Kazimierz Szarżanowicz prosił by Pani Kierownik Antczak oraz Pan Kowalski przedstawili 

również informację w sprawie wniosków o przystąpienie do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy w obrębie Strachocin. Pani Kierownik Antczak 

poinformowała, iż wpłynęło kilka wniosków o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy w obrębie Strachocin, na cele mieszkaniowe, i dotyczą one działek 

znajdujących się w sąsiedztwie. Jest złożony także wniosek radnego Pana Mateusza Jarosza 

by przystąpić do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

w obrębie Strachocin dla działki będącej w zasobie Skarbu Państwa na cele publiczne. Radny 

Mateusz Jarosz zabierając głos wyjaśnił, że chciałby, by działka ta została przeznaczona na 

boisko i plac zabaw dla mieszkańców sołectwa. Jednocześnie Wójt wyjaśnił, że aby przejąć 
nieodpłatnie tę działkę od Skarbu Państwa na mienie gminy, musi być ona przeznaczona na 

cele publiczne. 
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Pani Kierownik Antczak poinformowała, iż wnioskodawcy, którzy złożyli wnioski o zmianę 
miejscowego planu zagospodarowania na cele mieszkaniowe są skłonni ponieść koszty 

zmiany planu. 

W związku z powyższym Pan Kowalski zasugerował czy nie byłoby warto się zastanowić nad 

tym by to gmina przystąpiła do sporządzenia zmiany planu dla obszaru obejmującego 

wszystkie wnioski, a wtedy obszar zmiany byłby większy, niż ten dotyczący wniosków ze 

względu na wszystkie działki znajdujące się na terenie elementarnym objętym zmianą. Na 

pytanie o koszty tej zmiany, Pan Piotr Kowalski poinformował, że z jego punktu widzenia 

przewidywany koszt kształtowałyby się na poziomie od 15 tysięcy do 18 tysięcy złotych. 

Po przedstawieniu  opinii Gminnej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 

października 2017 r. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja 

je przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez wójta, zastępcę 
i skarbnika, a następnie zaopiniowała jak niżej: 

 

− projekty uchwał Nr XXXIII/231/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym gminy oraz Nr 

XXXIII/232/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

zaproponowała aby omówić i zaopiniować projekty uchwał do Nr XXXIII/231/17 do 

Nr XXXIII/232/17 z uwagi, na powiązanie tych uchwał, dotyczących tego samego 

dzierżawcy. 

 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił uzasadnienie do ww. projektów uchwał 

i objaśnił, że nieruchomości te dotyczą jednego dzierżawcy. Działka będąca w użytkowaniu 

wieczystym gminy dzierżawiona jest pod komis samochodowy, który znajduje się na jej 

części, natomiast część działki stanowiącej własność gminy dzierżawiona jest jako dojazd do 

tego komisu. 

 

Komisja jednogłośnie tj. 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała Projekt uchwały 

nr XXXIII/231/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym gminy 

Komisja jednogłośnie tj. 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała Projekt uchwały 

nr XXXIII/232/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy 

 

− projekt uchwały Nr XXXIII/233/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Brusy 
 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

zapytała, o celowość wykorzystania pomocy finansowej i czym ten cel został podyktowany. 

 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska wyjaśniła, iż cel ten został ustalony 

w porozumieniu ze Skarbnikiem gminy Brusy, ponieważ istnieje taka potrzeba.  
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Komisja jednogłośnie tj. 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

− projekt uchwały Nr XXXIII/234/17, w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości 
 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

przeanalizowała poszczególne zmiany stawek porównując ze stawkami obowiązującymi na 

ten rok. 

 

Komisja jednogłośnie tj. 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

− projekt uchwały Nr XXXIII/235/17 w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 r. 

i projekt uchwały Nr XXXIII/236/17 w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2023 
 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska w pierwszej kolejności odniosła się od projektu 

uchwały Nr XXXIII/236/17 w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2017-2023 omawiając projekt uchwały wraz z załącznikami. Skarbnik powiedziała, że 

zapisy w WPF są następstwem zmian w budżecie. 

 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska poinformowała, iż trzy zadania zmieniają wartość, 
tj.:  

Budowa świetlicy w Tychowie – zmiana nazwy na część I i część II, której łączna wartość 
inwestycji wyniesie 2 947 606,61 zł, 

Budowa kanalizacji sanitarnej w Skalinie, (korekta nazwy) i zwiększenie z kwoty 180 tyś. zł 

do kwoty 591 tyś zł. 

Kolejna inwestycja to Rozbudowa i wymiana sieci wodociągowej w miejscowości Ulikowo, 

zwiększenie z kwoty 824 tyś. zł do kwoty 1,149 mln zł. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz poinformował, iż zmiany w WPF w przypadku 

budowy świetlicy w Tychowie potrzebne są, by móc zawrzeć umowę z wykonawcą pomimo 

iż został on wyłoniony w przetargu, który obejmuje I etap – zamknięcie, a następnie będzie 

ogłoszony przetarg na II etap – wykończenie bez wyposażenia. 

Wójt dodał, iż kwota inwestycji w Tychowie jest wysoka, ponieważ jest to duży obiekt ze 

względu na wielkość szatni dla sportowców w jednej bryle budynku. 

 

Radny Mariusz Sikorski zadał pytanie na jaką kwotę opiewać będzie I etap budowy 

świetlicy w Tychowie. 

 

Radny Maciej Lipka pytał co będzie obejmować I etap budowy świetlicy. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział iż I etap obejmować będzie stan 

surowy zamknięty z oknami i drzwiami bez instalacji, natomiast jego koszt przekroczy 

nieznacznie 1,2 mln zł, natomiast II etap wyniesie 1,678 mln zł. 

 

Radny Maciej Lipka zabierając głos wyraził swoje obawy, niezadowolenie oraz sprzeciw co 

do wydatkowania tak dużych kwot w obiekty, które nie wiadomo czy będą spełniać swoje 

funkcje. Przytoczył przykłady miejscowości gdzie funkcjonują świetlice typu kontenerowego, 

a wydatkowanie tak dużych kwot dla jednej z miejscowości mija się z celem, pomimo, że 



- 5 - 

 

miejscowość jest tego warta. Podkreślił, iż jest tam obiekt starej szkoły i wystarczyłoby 

zadbać przez okres kilku ostatnich lat, nie doprowadzając go do stanu deprecjacji. 

Radny proponowałby wrócić do pierwotnie planowanej kwoty 1,5 mln zł, a nie budowy za 

kwotę 3 mln zł. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że koszt remontu obecnej świetlicy 

byłby bardzo duży i to nie byłby obiekt taki jak powinien być. Poza tym jest to także budowa 

szatni sportowych dla drużyny istniejącej 50 lat. Wójt odnosząc się do dyskusji czy szatnie są 
potrzebne, czy też nie potrzebne, odpowiedział, że według niego potrzebne. 

Dla przykładu wykorzystania takiego typu obiektów, Wójt podał świetlice w Barzkowicach 

i Grzędzicach, które funkcjonują i nie wyobraża sobie by nie było tych obiektów. 

 

Radny Mariusz Sikorski powiedział, iż nie wyobraża sobie by w przyszłym roku nie ruszyły 

rozbudowy szkół, co poparli pozostali radni. 

 

Radny Józef Tracz zabierając głos powiedział, że reforma szkół spowoduje, że dzieci nie 

będą miały gdzie się uczyć, dlatego nie ma takich możliwości by nie rozpocząć rozbudowy 

szkół. 

 

Kolejno Radny Mariusz Sikorski zapytał, czy gmina wystąpiła o dofinansowanie do 

Ministerstwa Sportu na budowę, rozbudowę hal sportowych. 

 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski odpowiedział, że na pewno będzie prowadził rozmowy 

i uda się do Ministerstwa Sportu. 

 

Radny Mariusz Sikorski zapytał, o faktyczną kwotę wydatkowaną na przyszły 2018 rok na 

budowę świetlicy. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz potwierdził, iż przygotowano pisma w sprawie 

dofinansowania do Ministerstwie Sportu, na sale gimnastyczną w Sownie, w przyszłości dla 

szkoły w Strachocinie, oraz dla szatni sportowych między innymi w Tychowie, z którymi uda 

się Przewodniczący wraz Zastępcą Wójta. Gmina będzie starać się również o dofinansowanie 

od Wojewody. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
zapytała Wójta o postępy prac w szkole w Sownie, na co Wójt odpowiedział, iż prace są na 

etapie robót ziemnych. 

 

Radny Maciej Lipka dodał, że powinno się mówić o priorytetach i celach strategicznych, 

którymi są szkoły, drogi i dopiero o innych obiektach typu rekreacyjno – sportowego. 

Jednocześnie Radny podkreślił, iż wcześniej była mowa o innych kosztach budowy i uchwała 

przewidywała kwotę 1,5 mln zł , a nie kwotę 3 mln zł. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przypomniał, że koszty budowy podrażają koszty 

szatni, która budowana jest zgodnie z wymogami. 

 

Radny Maciej Lipka zapytał o zapis Stargard Szczeciński w WPF, na co odpowiedzi 

udzieliła Skarbnik Gminy informując, iż jest to problem kwestii technicznej. 
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Następnie Radny Maciej Lipka podkreślił iż nie jest przeciwny budowie świetlicy 

w Tychowie, ponieważ mieszkańcy na to zasługują, ale nie za taką kwotę, lecz w zakresie 

finansowym jaki był wcześniej przewidziany. 

 

Radny Mateusz Jarosz również, powiedział, że nie jest przeciwny budowie świetlicy 

w Tychowie, ale by najpierw rozpocząć rozbudowy szkół. 

 

Po zakończeniu dyskusji Komisja przeszła do opiniowania Projektu uchwały Nr 

XXXIII/236/17.  

Komisja opiniowała ww. projekt uchwały w następujący sposób: 2 głosami „za”, 3 głosami 

„przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym”. 

 

Następnie Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska omówiła projekt uchwały 

Nr XXXIII/235/17 w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 r. wraz z uzasadnieniem. 

 

Komisja jednogłośnie tj. 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała Projekt uchwały 

Nr XXXIII/235/17. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
o godzinie 11.20 wznowiła posiedzenie Komisji po 10 minutowej przerwie. 

 

AD 4. Informacja Wójta Gminy Stargard o stanie mienia komunalnego (stan na 13 

października 2017 r.) 

 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski szczegółowo omówił poszczególne punkty informacji 

o stanie mienia komunalnego (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Radny Mariusz Sikorski zabierając głos zadał pytanie odnośnie działki gruntu pod plac 

zabaw w Grzędzicach dla terenów w sąsiedztwie ulicy Klonowej zwanej „Majątkiem”. 

 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski wyjaśnił, że gmina w swym zasobie w tej okolicy posiada 

jedyną działkę, która jest oddalona i nie posiada dostępu do drogi. Jeżeli chodzi o pozyskanie 

na mienie takiej nieruchomości, którą można by przeznaczyć na ten cel, nie ma możliwości 

przejęcia gruntów z zasobów agencyjnych ani wykupu od osób prywatnych ze względu na 

koszty, gdyż w większości są to działki budowlane pod zabudowę jednorodzinną. 
 

Radny Maciej Lipka zadał pytanie odnośnie nabycia działki z zasobów agencyjnych na 

podobny cel dla mieszkańców części Żarowa w tzw. przedłużenia ulicy Reymonta. 

 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski wyjaśnił, że sprawdzi czy istnieje możliwość pozyskania 

takiej działki. 

 

Radny Maciej Lipka zabierając ponownie głos zadał pytanie odnośnie drogi dojazdowej do 

budowanego obiektu opieki dla osób starszych w Żarowie. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, iż inwestor budowy obiektu jest 

zainteresowany wykupem działek od osób prywatnych pod urządzenie drogi dojazdowej 

bezpośrednio z drogi powiatowej. 
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Radny Józef Tracz zabierając głos zadał pytanie czy wyjaśniło się coś w sprawie drogi na 

kolonię Kiczarowo. 

 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski wyjaśnił, że gmina jest na etapie rozmów z właścicielami 

sąsiednich nieruchomości w sprawie wykupu części ich gruntów pod drogę. 
 

Wobec braku dalszych pytań, Komisja po przeanalizowaniu i zapoznaniu się z informacją, 
wyrażając swoje stanowisko, powyższą informację przyjęła. 

 

AD 5. Sprawy różne 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz poinformował w sprawie stawek podatku rolnego 

i leśnego. Wyjaśnił dlaczego nie było propozycji uchwały o obniżeniu ceny żyta, gdyż 
analogicznie do trzech ostatnich lat stawka będzie zgodna z komunikatem Prezesa GUS 

w sprawie średniej ceny skupu żyta, a w związku z tym nie musi być uchwały. Na tej samej 

zasadzie obowiązywać będzie stawka podatku leśnego zgodna z komunikatem Prezesa GUS 

w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna. 

 

Radny Mariusz Sikorski zabierając głos zwrócił się z prośbą o sprawdzenie ustawienia 

zegarów przy oświetleniu ulic w miejscowości Grzędzice oraz ich regulację. Pozostali radni 

potwierdzili, że sytuacja wygląda podobnie w innych miejscowościach i prosili by 

wyregulować i dostosować zegary do panujących warunków. 

Jednocześnie Radny Mariusz Sikorski podziękował za wykonane prace na ulicy Spacerowej 

w Grzędzicach. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
zgłosiła prośbę o remont drogi w miejscowości Wierzchląd i również podziękowała za 

zainstalowanie na skrzyżowaniu w Skalinie lustra drogowego przy drodze powiatowej. 

 

Radny Józef Tracz zabierając głos zwrócił uwagę na problem zjazdu w miejscowości 

Bębnikąt jadąc od Ulikowa do Sułkowa. Odcinek drogi należący do powiatu, jest bardzo 

niebezpieczny ponieważ pobocze zostało podmyte i powstała duża różnica terenu między 

drogą, a poboczem. Zaproponował by przyciąć drzewa oraz zniwelować różnicę terenu. 

Radny dodał, że woda spływająca z tej drogi zalewa sąsiadującą nieruchomość zabudowaną. 
 

Radny Mateusz Jarosz zgłosił także brak pobocza na odcinku drogi Strachocin – Sułkowo 

i prośbę o jej naprawę oraz przycięcie gałęzi. Radny stwierdził, iż na zły stan drogi i pobocza 

ma wpływ transport ciężarowy, który odbywa się w czasie objazdów organizowanych 

podczas wypadków na drodze krajowej nr 10. Ponadto Radny poinformował by podjąć kroki 

do odbudowy drogi w Strachocinie na odcinku od drogi kamiennej w kierunku ulicy 

Grunwaldzkiej w Stargardzie, ponieważ część drogi wchodzi w prywatne działki. 

 

Radny Mariusz Sikorski zapytał odnośnie wyników kontroli odbioru odpadów 

komunalnych. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiadając na zadane pytanie omówił 

i przedstawił sprawozdanie z kontroli odbioru odpadów komunalnych, które zostało 

przeprowadzone przez Związek Gmin Dolnej Odry. Radni otrzymali również kopię tego 

sprawozdania. 
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Radny Mariusz Sikorski zwrócił się z prośbą o możliwość otrzymywania materiałów na 

sesję drogą elektroniczną. 
 

Radny Mariusz Sikorski zwrócił uwagę także na problem w sprawie pozostawionych na 

zakręcie ulicy Jeziornej w miejscowości Grzędzice starych samochodów – które stoją od 

dłuższego czasu przy samej ulicy utrudniając komunikację. 
 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski wyjaśnił, iż problem ten należy zgłosić do osoby 

odpowiadającej za drogi. 

 

Radny Maciej Lipka zadał pytanie w sprawie oświetlenia skrzyżowania w Żarowie 

w kierunku Grzędzic. 

 

Radny Mariusz Sikorski zabierając głos odpowiedział, że zgłosił wniosek w sprawie 

oświetlenia przedmiotowego skrzyżowania Żarowo – Grzędzice do projektu budżetu. 

 

AD 6. Zamknięcie posiedzenia komisji  

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek podziękowała wszystkim za udział i zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki  

Mienia Komunalnego i Budżetu  

Sylwia Więcek 

 

Protokołowała: 

Ewa Misztela 


